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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/17-28/7 
URBROJ:  2170/01-09-10-17-2 
Rijeka,  27. studenoga 2017. 
 

 
ZAPISNIK 

S 30. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 
 
30. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 20. studenoga 2017. godine (ponedjeljak) u 17:30 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b.  

 
Sjednici su bili nazočni:  

- Marin Barać, predsjednik VMO 
- Željko Vizintin, zamjenik predsjednika VMO 
- Anton Cindrić, član VMO 
- Mirko Erstić, član VMO 
- Mila Kožul, članica VMO 
- Nikola Lazić, član VMO 
- Antonija Marković, članica VMO 
- Jelena Orban Ramić, tajnica MO 

 
 
Usvajanje zapisnika s 29. sjednice VMO Sveti Nikola: 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Marin Barać i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Zamjena člana VMO i svečana Izjava novog člana 
2. Natječaj za RPLP 
3. Zahtjev za određivanjem kasnijeg radnog vremena 
4. Zaključak o produženju radnog vremena za vrijeme blagdana 
5. Javna rasprava o prijedlogu UPU Krnjevo 
6. Problem vodoopskrbe zgrade Zvonimirova 3/1-3/4 
7. Zahtjev za uređenjem parka kod I. Luppisa 11 
8. Zahtjev stanara zgrade Jože Vlahovića 12 
9. Zahtjev za prenamjenom površina u Medovićevoj i Meštrovićevoj ulici 
10. Zahtjev stanara zgrade Simonettieva 12 
11. Zahtjev stanara zgrade Hegedušićeva 3 
12. Komunalni prioriteti za 2018. godinu 
13. Razno 

 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
Vijeće je zaprimilo prijedlog za novog člana Vijeća MO Sveti Nikola, budući da je Nenad Srdoč 
imenovan s koalicijske liste HDZ-HSS-HSP AS-BUZ-HRAST podnio ostavku. HDZ predlaže Mirka 
Erstića iz Rijeke, Karasova 2, kao kandidata s liste na izborima za članove VMO Sveti Nikola  
održanih u listopadu 2014. godine. 
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Zaključak: 
• Čitanjem i potpisivanjem svečane Izjave započeo je mandat Mirka Erstića kao člana 

VMO Sveti Nikola. 
 

 

AD 2 
U tijeku je natječaj za prijavu projekata Riječkog programa lokalnog partnerstva za 2018. godinu. 
Marin Barać je upoznao prisutne da su Osnovna waldorfska škola, te Prometna, Strojarsko-
brodograđevna i Strojarska škola za industrijska i obrtnička zanimanja koje se nalaze na adresi 
Jože Vlahovića 10 najavile prijavu na natječaj sa svojim prijedlozima projekata. S obzirom na 
navedeno Marin Barać predlaže da Vijeće MO podrži navedene prijedloge projekata. 

 
Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da podrži navedene projekte. 

 
 
AD 3 
Ugostiteljski objekt caffe bar „Cardinalis“ nekoliko puta godišnje  prema Odjelu gradske uprave za 
poduzetništvo uputi zahtjev za produljenje radnog vremena do 2 sata temeljem čega se zatraži 
mišljenje Vijeća. Budući da do sada nije bilo pritužbi građana za produljenje radnog vremena caffe 
bara „Cardinalis“, Marin Barać predlaže da Vijeće donese zaključak prema kojem se daje pozitivno 
mišljenje na sve buduće zahtjeve za produljenje radnog vremena predmetnog ugostiteljskog 
objekta do 2 sata. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog. Vijeće će dati pozitivno mišljenje 

na sve buduće zahtjeve caffe bara „Cardinalis“ za produljenje radnog vremena do 2 
sata.  

 
 
AD 4 
Marin Barać je predložio prisutnima da donesu zaključak kojim bi se odobrio kasniji završetak 
radnog vremena u razdoblju od 15. prosinca 2017. do 7. siječnja 2018. svim ugostiteljskim 
objektima koji podnesu takav zahtjev, a nalaze se na području MO Sveti Nikola. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog.  

 
 
AD 5 
Marin Barać je upoznao prisutne da od 13. studenoga do 12. prosinca traje javna rasprava o 
Prijedlogu Urbanističkog plana uređenja dijela područja Krnjevo, dok će 23. studenoga s početkom 
u 18 sati u dvorani MO Sveti Nikola biti organizirano javno izlaganje za građanstvo i udruge 
građana. Za vrijeme trajanja javne rasprave građani mogu dati svoje primjedbe i prijedloge na 
izloženi Prijedlog. Antonija Marković je predložila da Vijeće podnese prijedlog o dobivanju 
prostorija MO u novom prostoru na novouređenom području. Također predlaže da se Autotroleju 
uputi dopis kojim se predlaže uvođenje nove autobusne linije koja bi povezivala gornji i donji dio 
područja MO.  
 

Zaključak: 
• Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da se uputi dopis Autotroleju 

sa prijedlogom uvođenja nove autobusne linije koja bi povezivala gornji i donji dio 
područja Mjesnog odbora Sveti Nikola. 

 
 
AD 6 
Vijeću su se ponovno obratili stanari zgrada Zvonimirova 3/1 do 3/4 kojim traže podršku Vijeća za 
uvrštenje izgradnje vodovodnog ogranka kod njihove zgrade u Plan gradnje komunalnih vodnih 
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građevina za 2018. godinu. Marin Barać je predložio da Vijeće ponovi prošlogodišnji dopis prema 
Vodovodu i kanalizaciji i Odjelu gradske uprave za komunalni sustav kojim se daje podrška 
zahtjevu stanara.  
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog. 

 
 
AD 7 
Stanari ulice Ivana Luppisa podnijeli su zahtjev za uređenjem zapuštenog dječjeg igrališta koje se 
nalazi južno od k. br. 11. Marin Barać je predložio da se predmetni zahtjev uvrsti u Konačni 
redoslijed prioriteta za 2018. godinu o čemu će se raspravljati pod 12. točkom dnevnog reda. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 

 

 
AD 8 
Ovlaštena predstavnica zgrade Jože Vlahovića podnijela je zahtjev za poboljšanjem rasvjete u Ulici 
Jože Vlahovića između kućnih brojeva 10 i 12. Na predmetnoj lokaciji postoji rasvjetno tijelo koje 
kroz duže razdoblje ne radi, a podnositeljica zahtjev navodi da je ono postavljeno od strane jedne 
od tri srednje škole na adresi J. Vlahovića 10.  
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku kojom se podržava zahtjev stanara. Uputiti će 

se zahtjev prema Energu, Odjelu gradske uprave za komunalni sustav, Prometnoj 
školi, Strojarsko-brodograđevnoj školi i Strojarskoj školi za industrijska i obrtnička 
zanimanja koje se nalaze na adresi Jože Vlahovića 10 za iznalaženje zajedničkog 
rješenja.  

 

 

AD 9 
Rijeka promet je dostavio dopis kojim mole Vijeće da sazove zbor građana na kojem će se 
informirati stanare Medovićeve i Meštrovićeve ulice o prijedlogu nove preregulacije kojim bi se 
bitno izmijenio postojeći režim prometovanja u navedenim ulicama. Predmetna preregulacija 
uzrokovala bi znatno dulji put prometovanja od k. br. 8 do 20 u Meštrovićevoj ulici. Također 
navode da se preregulacijom neće osigurati veći broj legalnih parkirnih mjesta jer se prema 
informacijama dobivenih iz Odjela gradske uprave za komunalni sustav zelene površine ne smiju 
prenamijeniti u površinu za parkiranje vozila. S obzirom na navedeno Marin Barać je predložio da 
se Odjelu gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem uputi zahtjev 
za prenamjenom zelenih površina u Medovićevoj ulici sjeverno od k. br. 10 do 16, te 1 do 19, 
odnosno uz sjeverni nogostup u Meštrovićevoj ulici između k. br. 8 i 12, te 20 i 26 u površinu za 
parkiranje vozila. 

 
Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog. 

 
 
AD 10  
Stanari zgrade Simonettieva 12 zatražili su obnavljanje oznaka na parkiralištu pored njihove 
zgrade, te je zahtjev poslan Rijeka prometu na daljnje postupanje. Vijeće je primilo odgovor kojim 
se obavještava da su sredstva iz redovnog održavanja za horizontalnu signalizaciju utrošena u 
cijelosti i  predlaže uvrštenje obnove svih parkirnih mjesta na području MO u komunalne prioritete. 
Marin Barać je predložio da Vijeće zauzme stav kojim se odbija navedeni prijedlog i nastavlja 
zahtijevati da se predmetni i slični zahtjevi izvrše iz sredstava za redovno održavanje javno-
prometnih površina. 
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Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog. 

 
 

AD 11 
Vijeću se obratila stanarka zgrade Hegedušićeva 3 zbog lošeg održavanja čistoće na parkiralištu 
kod Kokola, te potrebe za uklanjanjem panja i betoniranja manjeg dijela površine na kojoj je 
nekada bilo stablo, a sada se skuplja smeće. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno donijelo odluku da podrži zahtjev stanarke. Predmetni zahtjev 
će se proslijediti nadležnoj službi na daljnje postupanje.  

 
 
AD 12 
Marin Barać dao je na raspravu nazočnim vijećnicima Prijedlog prioriteta za 2018. godinu 
obrađen od strane Odjela gradske uprave za komunalni sustav s procijenjenim iznosima za svaku 
stavku i iznio svoj prijedlog konačnog redoslijeda prioriteta. Vijeće je nakon rasprave prihvatilo 
slijedeći konačni redoslijed prioriteta za 2018. godinu u iznosu od 711.000,00 kuna koji će 
proslijediti Odjelu gradske uprave za komunalni sustav: 
 

1 Nastavak tehničke pripreme za uređenje outdoor fitness parka i parka za 
pse u Ulici Ivana Luppisa istočno od kućnog broja 15 100.000,00 

2 Preregulacija prometa u Medovićevoj i Meštrovićevoj ulici - 2. faza 90.000,00 

3 Postava LED markera na pješačkom prijelazu u Zametskoj ulici kod kbr 12 65.000,00 

4 Proširenje javne rasvjete u parku između Ulice Venuccieve stube i Ulice 
Nova cesta 95.000,00 

5 Građevinsko uređenje s postavom antistres podloge na postojeće dječje 
igralište u Ulici Ivana Luppisa južno od kućnog broja 11 41.000,00 

6 Zamjena dotrajalih sprava na dječjem igralištu u Ulici Ivana Luppisa južno 
od kućnog broja 11 40.000,00 

7 Postava klupe u park u Ulici Giuseppe Carabino sjeverno od kućnog broja 7 5.000,00 

8 Asfaltiranje prilaza kućnom broju 2 u Ulici Mirka Ćurbega. 100.000,00 

9 Postava rukohvata  u Ulici Jože Vlahovića sjeverno od kućnog broja 4 5.000,00 

10 Postava klupe na zelenu površinu u Becićevoj ulici kod kućnog broja  2 5.000,00 

11 Postava klupe kraj kućnog broja 17 u Ulici Antuna Kosića Rika 5.000,00 

12 Postava rukohvata  jugoistočno od kućnog broja 17 u Ulici Antuna  Kosića 
Rika prema autobusnoj stanici 10.000,00 

13 Postava rukohvata na dijelu stepenica jugozapadno od kućnog broja 17 u 
Ulici Antuna Kosića Rika prema Ivekovićevoj ulici 5.000,00 

14 Sadnja novih stabala na prazna mjesta duž južne strane Vidovićeve ceste 25.000,00 

15 Preregulacija prometa u Simonettievoj ulici kod kućnih brojeva 2 i 4 iz 
dvosmjernog u jednosmjerno prometovanje 5.000,00 

16 Preregulacija prometa u Crnčićevoj ulici kod kućnog broja 1 iz dvosmjernog 
u jednosmjerno prometovanje 5.000,00 
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17 Uređenje igrališta za igru s loptom na mjestu donjeg parka u Kršinićevoj 
ulici južno od kućnog broja 28.- nastavak radova 60.000,00 

18 Opremanje igrališta za igru s loptom na mjestu donjeg parka u Kršinićevoj 
ulici južno od kućnog broja 28 50.000,00 

 

 
Zaključak: 
• Nakon rasprave Vijeće je većinom glasova svih članova (šest za i jedan suzdržan) 

prihvatilo navedeni konačni redoslijed prioriteta za 2018. godinu.  
 
 

AD 13 
Marin Barać je upoznao prisutne da ubrzo počinju aktivnosti povodom obilježavanja Dana MO 
Sveti Nikola. Dogovorene su prve aktivnosti: u utorak 21. studenoga održati će se radionica 
šivanja torbi od starih hlača, u subotu 2. prosinca biti će turnir u šahu i kartama, a 5. prosinca u 
jutarnjim satima mjerenje tlaka i šećera u krvi i u 17:30 doček Sv. Nikole za predškolsku djecu.  
Udruga Čandekovci Rijeka obratila se sa željom sudjelovanja u obilježavanju Dana MO, stoga je 
Marin Barać pozvao Vijeće da im se da podrška. 
 

Zaključak: 
• Vijeće je jednoglasno prihvatilo navedeni prijedlog. 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:20 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od pet (5) stranica. 
 
 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
 

                    Jelena Orban Ramić Marin Barać 
 


